
 

 

 

 

 

TUOTTAJA 2020 TUTKIJAKLUBIN KOKOUS  

Aika: 15.11.2011 klo 10.00-15.00  

Paikka: Metropolia, Hämeentie 153 B  

Läsnä:  

Laura-Maija Hero (Metropolia), Katri Halonen (Metropolia), Juha Iso-Aho (HUMAK), Tomas Träskman 
(Novia), Ritva Mitchell (Cupore), Leena Björkqvist (Metropolia), Pekka Uotila (Mikkeli AMK), Tanja Juntto 
(Metropolia) sihteeri 

 

ASIALISTA 

1. Cuporen raportti 

- Cupore toimittanut tiivistelmän ja Näkökulmia kulttuurituottajien koulutukseen ja 
tulevaisuuteen raportin. Tutkijat kommentoivat raporttia. 

 

2. Miten oma tuotos näyttäytyy kulttuurituotannon alan koulutuksen kentällä 

- Tulevaisuus keskustelu: Katrin PP ja keskustelu nauhoitettiin. Leena ja Katri työstävät.  

- Seuraavaksi tehdään kaikille henkilöhistoriat 

- Tulevaisuustarina oman julkaisun kautta 

 

3. Loppuseminaarin uusi päivä 14.3.2012 ja sen sisältö 

- Ideoita: Lyhyitä omia infoja, 10 impulssia Katrin kirjasta,  Digitarinoita, Spesifejä 
workshoppeja meidän teemoihin liittyen: esim. vapaa kulttuurikenttä, matkailu, rajapinnat 

- G18 onnistuu klo 12.30 jälkeen, pidetään seminaari klo 13.00-16.30 
- Klo 13.00 kahvittelu ja esitys alkaa klo 13.30 
- 160 hlö 
- Kaikki tällä kertaa ja aikaisemmin esille tulleet ideat kootaan Google docsiin 

4. Muita asioita 

- 2. Halonen & al: Kotimainen tuottajakoulutus eurooppalaisessa kontekstissa (5-6 sivua)  
vaihtuu Cuporen tekstiksi 



 

 

 

 

5. Seuraava kokous: 8.12. 9.00-12.00 (Taku ry, Snellmaninkatu 19-21 E 15)  

- Kommentoidaan valmista Cuporen raporttia (max. 10 minuuttia) 
- Loppusaldon summaaminen. Kootaan nykyraporttiemme ajatukset ja tehdä toimenpide-

ehdotuksia.  

o jokainen esittelee kalvonsa ja ranskalaiset viivat 5 minuuttia 
o jokainen lukee julkaisumme 3-7 (+Cuporen julkaisu) ja tarkentaviin kysymyksiin ja 

keskusteluun 15 min/julkaisu (1 ja 2 ovat taustadokumentteja – jotka läpäisevät kaikkea) 
o keskustelun tarkoituksena on saada perusteltu käsitys niistä toimenpide-ehdotuksista, joita 

projektimme asettaa etenkin kulttuurituotannon alan koulutuksen kehittämiselle 

- Kuva tutkijaklubista 
- Katsotaan miten seminaari suunnittelu on edennyt google docsissa 
- Katsotaan seuraavan vuoden palaverit 

 

 

 

Muistion oikeaksi todennut:   __________________________________________________ 

Katri Halonen 


